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>【篇一】大学生毕业典礼英语祝福语
1、拍毕业照三秒的时间却定格着三年的离别。
graduation photo shoot three seconds but fixed three years apart.
2、浮云一别后，流水十年间。欢笑情如旧，萧疏鬓已斑。
the clouds parted, water ten years. love laughter as the old, the temples have been spotted.
3、我的青春就是课桌上的文字。
my youth is the writing on the desk.
4、不忧愁的脸，是我的少年；不仓惶的眼，等岁月改变。
not the sad face, my boy; do not panic in the eyes, such as years of change.
5、看着同学录上你写给我的话，我开心的流下了泪。
looking at the classmate record you write to me, i am happy to shed tears.
6、老师其实也怪可怜的，毕竟要一个人自言自语45分钟。
in fact, the teacher of the poor, after all, a person should be automatic speaking for 45 minutes.
7、终于完成了九年义务教育，但是我并不快乐。
i finally completed nine years of compulsory education, but i\'m not happy.
8、学校不准谈恋爱，老师们都离婚吧！我们看着副作用。
the school is not allowed to fall in love. the teachers are porced! we\'re looking at side effects.
9、没有人再去责怪，没有人再去怨恨。
no one to blame, no one to hate.
10、今年夏天过后，见到你大概只有梦里了吧。
after this summer, it\'s probably only a dream to see you.
11、就算老师讲的是个毛线球，学霸也能把它织成毛衣！
even if the teacher talks about a ball of wool, he can knit it into a sweater!
12、毕业，青春散场了。
graduation, the youth press.
13、毕业了，对于一些人，学生时代也永别了。
graduation, for some people, students also farewell.
14、我活到现在这把年纪，拿得起放得下的东西只有筷子。
i live to the present age, can afford to put things, only chopsticks.
15、毕业了，唱不到结局却又难以割舍。今生未完成的歌。
graduation, can not sing the end, but it is difficult to give up. songs unfinished in this life.
16、上学最开心的一句话就是：今天班主任不在。
the happiest words in school are: \"class teacher is absent today.\".
17、亲爱的朋友请不要难过，离别以后要彼此珍重。
my dear friends, please don\'t be sad. after you leave, please treasure each other.
18、六月，请给所有考试的人满满的正能量。
june, please give all the test people full of positive energy.
19、在这个夏天我们将会带着泪水离开这里。
this summer, we\'ll leave here with tears.
20、艰难困苦是幸福的源泉，安逸享受是苦难的开始。
hardship is the fountain of happiness, and leisure is the beginning of misery.
21、明年的9月1号，坐在这个教室的就再也不是我们了。
in september 1st next year, sitting in this classroom is no longer us.
22、以前的对与不对，在此时此刻都被理解。
the old right and wrong are understood at this time.
23、如果你为着错过夕阳而哭泣，那么你就要错群星了。
if you weeped for the missing sunset, you would miss all the shining stars.
24、毕业了，心中有太多太多的不舍！
after graduation, there are too many poor hearts!
25、相逢也只是偶然，相逢即刻将又分手。
meet also just by chance, meet, immediately will break up again.
26、下课铃声比国歌还悦耳，上课铃声比忐忑还崩溃。
the bell rang more sweetly than the national anthem, and the bell rang.
27、今天笑着和你分手，但愿不日笑着把你迎接。
today laugh and break up with you, i wish i laughed to meet you.
28、那些以前说着永不分离的人，早已经散落在天涯了。
those who used to say never separated, already scattered in the end of the world.
29、我是如此平凡，却又如此幸运。真心谢谢大家！
i was so ordinary, yet so lucky. thank you very much indeed!
30、当世界给草籽重压时，它总会用自己的方法破土而出。
when the world to seed weight, it will use a way.
31、让如今的岁月留存心底，不求又有如何的回忆。
let today\'s years remain in the bottom of my heart.
32、四年的不离不弃，四年的风雨同舟，谢谢一路有你相伴。
for four years, never abandon, stand together through storm and stress for four years, thank you.
33、曾经我被一所很好的学校录取。
i was admitted to a good school once.
34、是缘分将我们带到一起，是友情将我们紧紧地相连。
it is fate that brings us together. it is friendship that ties us together.
35、这个夏天，我们就散了，各自奔向各自的世界。
this summer, we are scattered, each heading for their respective world.
36、就让我再多望一眼，就一眼，我不想丢掉这段回忆。
just let me have one more look, just one glance. i don\'t want to lose this memory.
37、高考完了，中考完了，只剩下我们这些可怜的孩子了。
the college entrance examination is over and the exam is over. we are the only poor children left.
38、那些年，我们分离散落，五湖四海。
in those years, we separated, scattered everywhere.
39、拿好旧书，只为在毕业那天以撕书来代替我们的眼泪！
take our old books and tear our tears away just for graduation!
40、今天天气不错，明天没有课以后都没有了。
it\'s a fine day today, but there will be no classes tomorrow.
41、开玩笑可以。一别越人底线，二别戳人痛处。
joking is ok. don\'t cross the line. two, don\'t hit the nail on the head.
42、毕业后，还是朋友。
after graduation, still friends.
43、是我勇敢太久，决定为你一个人而活。
i have been brave for too long, and decided to live for you alone.
44、告白和告别，一字之差。一个羞涩，一个悲痛。
confessions and farewell, one word. a shy, a grief.
45、青春兵荒马乱，我们潦草的离散。
the youth in our discrete scrawl.
46、亲爱的同学请不要难过，离别以后要彼此珍重。
dear students, please do not sad, after parting to treasure each other.
47、如果当初没有相遇，或许我不会是现在的我。
if i hadn\'t met, maybe i wouldn\'t be me now.
48、绽放最绚烂的笑容，给明天更美的梦。
bloom the most gorgeous smile, to tomorrow more beautiful dream.
49、大学从我身上爬起，穿上裤子对我说留下青春，你走吧。
the university climbed up from me, put on my pants and said to me, \"stay young, you go.\".
50、大学说再见，却不跟青春道别。
the university said goodbye, but did not say goodbye to youth.
>【篇二】大学生毕业典礼英语祝福语
1、绽放最绚烂的笑容，给明天更美的梦。
Bloom the most gorgeous smile, give tomorrow a more beautiful dream.
2、亲爱的朋友请握一握手，从此以后要各奔西东。
Dear friends, please shake hands and go west every now and then.
3、亲爱的朋友请不要难过，离别以后要彼此珍重。
Dear friends, please don\'t be sad, and cherish each other after leaving.
4、虽然提前离开了我的兄弟姐妹，但与大家的情谊将伴我一生！
Although I have left my brothers and sisters ahead of time, my friendship with you will be my life!
5、毕业后不论从事哪种职业，要走向成功，首先应对职业感兴趣。
After graduation, no matter what career you are engaged in, to succeed, you should first of all be interested in your career.
6、今日同窗分手，说一声：珍重！明朝校友相逢，贺一句：成功！
Today, my classmate broke up and said, \"treasure! The Ming Dynasty alumni meet, congratulations: success!
7、昨天的你最勤奋，今天的你最自信，我坚信，明天的你最成功！
Yesterday, you are the most diligent. Today you are the most confident. I firmly believe that you will be the most successful tomorrow.
8、相逢又告别，归帆又离岸，是往日欢乐的终结，未来幸福的开端。
To meet and say goodbye, sail and sail away is the end of past happiness and the beginning of happiness in the future.
9、愿你们驾驶着信念铸造的航船，到希望的大海去犁出雪白的浪花。
May you sail in the boat of faith and plough out the snow-white waves to the sea of hope.
10、毕业了，请再谱一支青春曲，伴随你我在明天的征途中继续奋进！
Graduation, please again a youth song, with you, I will continue to advance in the journey of tomorrow.
11、离别时，希望你能记住我。不要问，善变的世界，明天是否依然如故。
I hope you can remember me when I leave. Do not ask whether the world of change will remain unchanged tomorrow.
12、鲜花绝不嘲笑蓓蕾的细嫩无华，因为含苞才能怒放，才会有满园春色。
Flowers will never laugh at the delicate and delicate flowers, because they can blossom in full bloom.
13、你珍惜今天，又以百倍的热情去拥抱明天，那未，未来就一定属于你！
You cherish today, and embrace the future with a hundred times of enthusiasm. No, the future will belong to you!
14、一个人努力的目标越高，他的才能发展得越快，对社会的奉献也就越多。
The higher the goal of a person\'s efforts, the faster he develops and the more he gives to society.
15、大地上有五色土，海滩边有五彩贝，乐章里有五线谱，人生中有五彩路。
There are five colored soil on the ground, five colored beaches on the beach, and a staff in the movement, and there are colorful roads in life.
16、相逢又告别，归帆又离岸，既是往日欢乐的终结，又是未来幸福的开端。
To meet and say goodbye, sail and sail away is the end of past happiness and the beginning of happiness in the future.
17、社会是一部书，让我们刻苦地去攻读，理会它的深意，再去续写它的新篇。
Society is a book, let us study hard, pay attention to its meaning, and continue to write its new chapter.
18、几年的同窗，我与你结下了深厚的友谊，愿你我心灵间的交流，直到永远。
For several years, I have established a profound friendship with you. May the communication between you and my heart be forever.
19、让时间在知识的枝条上、智慧的绿叶上、成熟的果实上留下它勤奋的印痕！
Let time leave its diligent marks on the branches of knowledge, on the green leaves of wisdom, and in the ripening fruits.
20、紧紧地握一握手。手有意，手有情，掌心中千言万语，也有我难言的秘密。
Shake hands tightly. The hand is deliberate, the hand is affectionate, the palm is filled with thousands of words, and there are also secrets that I can not tell.
21、同学啊，让往日夕暮中那些甜蜜的低语，都埋在心底，化作美丽的记忆吧！
My classmates, let the sweet whispers of the past days be buried in the bottom of my heart, and become beautiful memories.
22、相见再离别，离别再相聚，秋风吹旷野，期待再相会。我珍惜你我的友情。
See each other again, leave again, leave again, autumn wind blows, expect to meet again. I treasure your friendship.
23、天道酬勤。人世间没有不经过勤劳而成为天才的。愿你日夜勤奋，早日成才！
Heaven rewards diligent. There is no genius in the world without diligence. May you work hard day and night and become an early success!
24、我们是幸运的，逢上这好时光；我们有灵气，去把握时机，未来在我们身上。
We are lucky to have this good time; we have the spirit to seize the opportunity and the future is ours.
25、你是花季的蓓蕾，你是展翅的雄鹰，明天是你们的世界，一切因你们而光辉。
You are the bud of the flower season, you are the eagle spreading its wings, tomorrow is your world, everything is glorious because of you.
26、衷心地祝贺你，用智慧、才情、胆略和毅力，开辟出一块属于你自己的土地。
Hearty congratulations, with wisdom, talent, courage and perseverance, to open up a piece of your own land.
27、火红的彩霞在雨后，真诚的友谊在别后，流水不因石而阻，友谊不因远而疏。
Fire-red rosy clouds after rain, sincere friendship after farewell, flowing water is not blocked by stones, friendship is not alienated by distance.
28、啊，同学们，让我们在飞逝而去的时间波涛上，乘风破浪，驶向成功的彼岸！
Ah, fellow students, let\'s ride the wind and break the waves on the passing waves of time and sail to the other side of success!
29、一声汽笛，跌落在旷野；无限的惆怅与孤独，在别离的那一刻，一齐涌上心头。
A whistle falls in the wilderness; infinite melancholy and loneliness come to mind at the moment of parting.
30、人生路上何须惆怅，天涯海角总有知音。把握机会珍惜缘分，祝愿我们友谊长存。
There is always melancholy in the way of life. There are always friends in the ends of the earth. Seize the opportunity, cherish the fate, and wish our friendship forever.
31、不回避窄的路，把窄的路拓宽，不断创造人生的新境界，这就是我们人生的道路。
We should not avoid the narrow road, widen the narrow road and constantly create a new realm of life, which is the way of our life.
32、我们预定的目标，不是享受，也不是受苦，而是要使每一天，都比昨天更进一步。
Our goal is not to enjoy or suffer, but to make every day a step further than yesterday.
>【篇三】大学生毕业典礼英语祝福语
1、拍毕业照三秒的时间却定格着三年的离别。
graduation photo shoot three seconds but fixed three years apart.
2、浮云一别后，流水十年间。欢笑情如旧，萧疏鬓已斑。
the clouds parted, water ten years. love laughter as the old, the temples have been spotted.
3、我的青春就是课桌上的文字。
my youth is the writing on the desk.
4、不忧愁的脸，是我的少年；不仓惶的眼，等岁月改变。
not the sad face, my boy; do not panic in the eyes, such as years of change.
5、看着同学录上你写给我的话，我开心的流下了泪。
looking at the classmate record you write to me, i am happy to shed tears.
6、老师其实也怪可怜的，毕竟要一个人自言自语45分钟。
in fact, the teacher of the poor, after all, a person should be automatic speaking for 45 minutes.
7、终于完成了九年义务教育，但是我并不快乐。
i finally completed nine years of compulsory education, but i\'m not happy.
8、学校不准谈恋爱，老师们都离婚吧！我们看着副作用。
the school is not allowed to fall in love. the teachers are porced! we\'re looking at side effects.
9、没有人再去责怪，没有人再去怨恨。
no one to blame, no one to hate.
10、今年夏天过后，见到你大概只有梦里了吧。
after this summer, it\'s probably only a dream to see you.
11、就算老师讲的\'是个毛线球，学霸也能把它织成毛衣！
even if the teacher talks about a ball of wool, he can knit it into a sweater!
12、毕业，青春散场了。
graduation, the youth press.
13、毕业了，对于一些人，学生时代也永别了。
graduation, for some people, students also farewell.
14、我活到现在这把年纪，拿得起放得下的东西只有筷子。
i live to the present age, can afford to put things, only chopsticks.
15、毕业了，唱不到结局却又难以割舍。今生未完成的歌。
graduation, can not sing the end, but it is difficult to give up. songs unfinished in this life.
16、上学最开心的一句话就是：今天班主任不在。
the happiest words in school are: \"class teacher is absent today.\".
17、亲爱的朋友请不要难过，离别以后要彼此珍重。
my dear friends, please don\'t be sad. after you leave, please treasure each other.
18、六月，请给所有考试的人满满的正能量。
june, please give all the test people full of positive energy.
19、在这个夏天我们将会带着泪水离开这里。
this summer, we\'ll leave here with tears.
20、艰难困苦是幸福的源泉，安逸享受是苦难的开始。
hardship is the fountain of happiness, and leisure is the beginning of misery.
21、明年的9月1号，坐在这个教室的就再也不是我们了。
in september 1st next year, sitting in this classroom is no longer us.
22、以前的对与不对，在此时此刻都被理解。
the old right and wrong are understood at this time.
23、如果你为着错过夕阳而哭泣，那么你就要错群星了。
if you weeped for the missing sunset, you would miss all the shining stars.
24、毕业了，心中有太多太多的不舍！
after graduation, there are too many poor hearts!
25、相逢也只是偶然，相逢即刻将又分手。
meet also just by chance, meet, immediately will break up again.
26、下课铃声比国歌还悦耳，上课铃声比忐忑还崩溃。
the bell rang more sweetly than the national anthem, and the bell rang.
27、今天笑着和你分手，但愿不日笑着把你迎接。
today laugh and break up with you, i wish i laughed to meet you.
28、那些以前说着永不分离的人，早已经散落在天涯了。
those who used to say never separated, already scattered in the end of the world.
29、我是如此平凡，却又如此幸运。真心谢谢大家！
i was so ordinary, yet so lucky. thank you very much indeed!
30、当世界给草籽重压时，它总会用自己的方法破土而出。
when the world to seed weight, it will use a way.
31、让如今的岁月留存心底，不求又有如何的回忆。
let today\'s years remain in the bottom of my heart.
32、四年的不离不弃，四年的风雨同舟，谢谢一路有你相伴。
for four years, never abandon, stand together through storm and stress for four years, thank you.
33、曾经我被一所很好的学校录取。
i was admitted to a good school once.
34、是缘分将我们带到一起，是友情将我们紧紧地相连。
it is fate that brings us together. it is friendship that ties us together.
35、这个夏天，我们就散了，各自奔向各自的世界。
this summer, we are scattered, each heading for their respective world.
36、就让我再多望一眼，就一眼，我不想丢掉这段回忆。
just let me have one more look, just one glance. i don\'t want to lose this memory.
37、高考完了，中考完了，只剩下我们这些可怜的孩子了。
the college entrance examination is over and the exam is over. we are the only poor children left.
38、那些年，我们分离散落，五湖四海。
in those years, we separated, scattered everywhere.
39、拿好旧书，只为在毕业那天以撕书来代替我们的眼泪！
take our old books and tear our tears away just for graduation!
40、今天天气不错，明天没有课以后都没有了。
it\'s a fine day today, but there will be no classes tomorrow.
41、开玩笑可以。一别越人底线，二别戳人痛处。
joking is ok. don\'t cross the line. two, don\'t hit the nail on the head.
42、毕业后，还是朋友。
after graduation, still friends.
43、是我勇敢太久，决定为你一个人而活。
i have been brave for too long, and decided to live for you alone.
44、告白和告别，一字之差。一个羞涩，一个悲痛。
confessions and farewell, one word. a shy, a grief.
45、青春兵荒马乱，我们潦草的离散。
the youth in our discrete scrawl.
46、亲爱的同学请不要难过，离别以后要彼此珍重。
dear students, please do not sad, after parting to treasure each other.
47、如果当初没有相遇，或许我不会是现在的我。
if i hadn\'t met, maybe i wouldn\'t be me now.
48、绽放最绚烂的笑容，给明天更美的梦。
bloom the most gorgeous smile, to tomorrow more beautiful dream.
49、大学从我身上爬起，穿上裤子对我说留下青春，你走吧。
the university climbed up from me, put on my pants and said to me, \"stay young, you go.\".
50、大学说再见，却不跟青春道别。
the university said goodbye, but did not say goodbye to youth.
本DOCX文档由 www.zciku.com/中词库网 生成，海量范文文档任你选，，为你的工作锦上添花,祝你一臂之力！
